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Föreningen har ca 100 medlemmar,  

varav 133 licensierade spelare.  

Styrelsen har haft 11 protokollförda möten under säsongen 22/23. 

Ansvarsområden inom styrelsen för denna säsong har varit följande: 

- Kiosk (Åsa Bergström, ej ledamot i styrelsen) 

- Medlemsregister (Sandra Åsling, Helena Hansson Nylund) 

- Domare (Linda Bertilsson, Anna Swall) 

- Sponsring (Niklas Carlgren) 

Materialansvarig har varit Johan Pettersson, ej ledamot i styrelsen. 

 

Vid styrelsemöten har vi planerat följande: 

- Information till ledarna, bl. a. om ledarutbildningar och insamling av 

registerutdrag från Polisen, halltider, stöttning för nya ledare, gåvor och 

avslutningar. 

- Ledarmöten 

- Domarutbildningar och planering av domare inför match, iBIS. 



- Materialdag, 8 september. 

- Fakturering av medlemsavgifter. 

- Prova-på-dag, samt uppföljning efteråt med mail till deltagare. 

- Sponsring 

- Introduktion av nya ledamöter och utbildningar för styrelsen. 

- Lagplanering och -administration, såsom dispenser, licenser, 

serieanmälan, aktivitetsstöd, kontakter med andra föreningar, försöka 

hitta ledare till lag. 

- Matchplanering, såsom tillgången på domartröjor, matchställ, sarg, 

distriktsmästerskap, domarersättningar. 

- Praktisk planering för ledarna, såsom nycklar, julgåva, arvode, 

ledaravslutning, registerutdrag. 

- Möten, såsom med kommunen, distriktet, ÖLIBF, Köpmannaföreningen.  

- Ekonomi: bidrag, fakturor, ersättningar, bokföring, bankkontakter. 

- Administration såsom rapportering till SISU, RF-ansökan, LOK-stöd. 

- Kommunikation i sociala medier. 

- Städning av Idrottshuset 

- Valberedningen 

- Materialleverantörer  

- Noramarken bemanning 

- Klasskampen  

- Årsmötets planering 

- Föreningsavslutning 

Vi har haft totalt 2 ledarmöten:  
21 sept, 2022, 1 feb, 2023 

 

Frågor som har diskuterats under dessa möten är  

1) uppdateringar av läget i lage. 

2) utbildningar: domarutbildningar, utbildning av nya ledare, skadehantering. 

3) gemensamma aktiviteter såsom prova-på-dag, materialdag, föreningsavslutning, 

åtaganden vid Noramarken. 

4) praktiska frågor såsom städning av idrottshallen, medlemsfakturering, utbudet i 

kiosken, anmälningar till matcher, lagföräldrar. 

5) administrativa frågor såsom registerutdrag, halltider. 

6) tillsättning av ledamöter i styrelsen. 

Kontakten med ledarna har även skett i en Facebook-grupp där möten och annan information 

delats under säsongen. 



Ekonomi:  

Föreningen har en mycket god och välordnad ekonomi, se förvaltningsberättelsen. 

De största intäkterna är medlemsavgifter, statliga och kommunala aktivitetsbidrag 

och sponsringsintäkter.  

Styrelsen har sökt aktivitetsstödsersättning från kommunen. Detta har bidragit till att 

klubben klarat året ekonomiskt på ett bra sätt. 

De största kostnadsposterna för Nora IBK är serieavgifter, utrustning till lagen, 

föreningsavslutning, domaravgifter samt utbildning av ledare.  

Styrelsens beskrivning av den gångna säsongen: 
Säsongen inleddes med en materialdag 8 september, då Innebandykungen gästade oss. Under 

september genomförde vi även ett första ledarmöte för säsongen, då vi bjöd på pizza och dryck. 

 

I oktober arrangerade vi den återkommande klasskampen i innebandy (21/10). 28 matcher 

spelades under kvällen, plus finaler för åk3-åk6. 

 

Söndagen 2 oktober hölls en ”Prova-på-dag” för barn födda 2013-2016. Vi bjöd på fika och 

barnen fick låna utrustning vid behov för att testa innebandy tillsammans med våra ledare. 

 

Domarutbildningen genomfördes i Stadshotellet, med 22 ungdomar anmälda. 

Det har upplevts som krävande för styrelsen att hitta domare till matcher. 

 

Styrelsen, främst Evylyn, började med att ta fram ett kompendium för nya ledare, som ska 

innehålla all väsentlig information som en innebandy-ledare kan behöva känna till. 

Vi har även försökt att involvera fler föräldrar genom att komma ner till träning och be ledarna 

organisera föräldramöten. Det upplever vi har gått lite trögt. 

 

Ledarnas julgåva kom från Tjurskallen.  

 

Året inleddes med ett ledarmöte i januari. 

 

Föreningsavslutningen hölls 6 maj. 

 

En ledaravslutning genomfördes 11 maj hos Bryggerikrogen, inklusive måltid. 

 

Noraglass hade jubileum då NIBK:s ungdomar deltog, den 17 juni. Barn fick lov att prova 

innebandy under jubileumsaktiviteterna. 

 

Nora IBK har varit aktiva i sociala medier under hela säsongen. Vi använder oss av laget.se, e-

post, Facebook och Instagram. 



Utvärdering av styrelsens och årsmötets uppsatta mål och 

aktiviteter för säsongen 2022/2023:  
 

Verksamhetsplan  

Nora Innebandyklubb ska vara en förening med fokus på barn och ungdomsverksamhet. 

Föreningen ska fortsättningsvis satsa på aktiviteter och cuper för barn- och ungdomslagen. 

Målet ska alltid vara att alla som vill ska beredas plats i föreningen och ges möjligheter att 

spela innebandy under ordnade former.  

Föreningen ska även satsa på och stötta sina ledare och skapa möjligheter till att utvecklas i 

sin ledarroll samt att möta kravet från svenska innebandyförbundet om ledarnas utbildning.  

Vi uppmuntrar även föräldrar och anhöriga att engagera sig i föreningen och välkomnar allt 

stöd och idéer för en bättre gemenskap kring innebandy och ungdomars idrottande.  

Se även dokumentet Nora IBK Verksamhetsplan 2023-2024.  

  



Ett stort tack till alla spelare, ledare, sponsorer och andra som stöttat med att 

föra föreningen framåt under den gångna säsongen. 

Styrelsen  

Florian Seidenthal    Jonas Valdes   Linda Bertilsson 

Helena Hansson-Nylund  Sandra Åsling  Anna Swall 

Niclas Carlgren   

 

Suppleant Evylyn Pettersson 


